
Město Jablonec nad Jizerou

Zápis a usnesení z rady, 16.4.2009, 19.00 hodin (5)

Přítomni: Kozák, Drešer, Havlíček, Nosek, Kubát

Rada města

- vzala na vědomí připomínky občanů k některým autobusovým linkám a sice:
. autobusu od Kořenova na zastávce Harrachov Mýto ujíždí přípoj od 
Harrachova na 
  Jablonec nad Jizerou cca ve 14.25 o 5 minut
. podvečerní linka Praha – Rokytnice nad Jizerou (po 19 hodině) nestaví na 
Hradsku ani 
  na znamení
. nedělní linka na Prahu cca v 16.30 h. nestaví na zastávce Bratrouchov ani na 
znamení

* usnesení: rada pověřuje MěÚ projednáním připomínek s odpovědným 
pracovníkem ČSAD Semily ing.Křiklánem

- reagovala na oznámenou a chystanou rekonstrukci vedení NN v Zadním 
Blansku firmou ČEZ a.s. v úseku cca od lávky po domek čp.518

* usnesení: město Jablonec nad Jizerou pro zachování osvětlení v této části, 
objedná na  sloupech vedení NN i rekonstrukci veřejného osvětlení v daném 
úseku

- vzala na vědomí oznámení zástupkyně ředitele ZŠ, MŠ a ZUŠ paní Vlasty 
Švandové plánovaného uzavření Mateřské školy v době letních prázdnin ve 
dnech 6.7.-14.8.2009; k tomuto rada nemá námitek

- projednala návrh rámcové kupní smlouvy předložený firmou Miroslav 
Štěpánek Autoservis – autodoprava Jablonec nad Jizerou, týkající se úpravy 
práv a povinností účastníků smlouvy z budoucích obchodních vztahů

* usnesení: rada ponechává záležitost otevřenou, vyžádá si právní rozbor 
předkládaného dokumentu, pak teprve o uzavření navrhované ho smluvního 
vztahu  rozhodne

- projednala žádost místního Klubu zdravotně postižených o finanční příspěvek 
města na činnost klubu v roce 2009

* usnesení: rada souhlasí s poskytnutím příspěvku žadateli ve výši 4.000,- Kč
- projednala žádost pana Josefa Zuzánka, Blansko 547, o prodej či pronájem 

pozemku v majetku města pč. 907/1 v k.ú. Jablonec nad Jizerou (Zátoky) k 
účelu obhospodařování (ovocný sad, píce pro králíky apod.); rada postupuje 
žádost Zastupitelstvu města s doporučením pronájmu části žádaného 
pozemku

- vzala na vědomí informace týkající se Programu podpory obnovitelných 
zdrojů a úspor energie v obytných budovách z prostředků z prodeje emisních 
limitů (dotace na zateplování); členové RM obdržely materiál ministra ŽPČR 
nazvaný „Zelená úsporám“, který podrobněji popisuje oblasti a podmínky 
podpory, kritéria pro výběr podporovaných opatření, výše dotací atd.; z 
materiálu vyplývá, že uchazeči mohou počítat maximálně s dotací do 50% 



celkové výše investice
- projednala žádost ředitele závodu Hybler Jablonec nad Jizerou O.Horáčka o 

stanovisko města k záměru firmy poskytnout prostor v dolní části areálu 
závodu (od mobil.buněk k železniční trati) budovatelům inženýrských sítí v 
Rokytnici nad Jizerou k meziskládkování výkopku při provádění zemních 
prací a současně výzvu k odstranění provizorního sportoviště mladých 
cyklistů

* usnesení: rada nemá k záměru námitek, požaduje, aby smluvní formou bylo 
budoucímu uživateli meziskládky uloženo průběžné čištění a mytí komunikací 
v případě jejich znečistění, MěÚ vyzve uživatele a budovatele provizorního 
cyklistického sportoviště k jeho odstranění; rada by ocenila, kdyby budoucí 
uživatel meziskládky v rámci její předpokládané závěrečné rekultivace 
alespoň z části odklidil též zátěž (zemina), která se 
zde nachází po stavebních aktivitách města (převážně výstavba kanalizace v 
minulých letech) 
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- projednala žádost paní Rozsypalové čp.474 o zajištění donášky obědů do bytu 
z důvodu zdravotní indispozice
usnesení: rada ukládá MěÚ prověřit možnost zajištění obědů pro Rozsypalovi 
prostřednictvím firmy paní Jany Černé (Zdravotní a sociální služby Rokytnice 
n/J)

- projednala žádost pana Martina Ulricha bydlícího v DPS čp.805 o nalezení 
možnosti jak by mohl parkovat čtyřkolku, kterou při svém tělesném postižení 
často využívá; rada vidí možnost vybudovat v blízkosti bydliště žadatele kryté 
stání pro čtyřkolku (přístřešek, pergolu), výstavba pevné zděné garáže již není 
tak reálná; rada pověřuje MěÚ zjištěním co konkrétně si žadatel představuje

- projednala žádost pana Josefa Mládka o odkoupení zametacího zařízení – 
nástavba pro malotraktor, které město již léta nevyužívá

* usnesení: rada souhlasí s prodejem tohoto zařízení, otázka ceny bude 
předmětem dalšího jednání

- projednala dopis majitele firmy Jaroslav Breuer – Interbyt s.r.o. pana 
Jaroslava Breuera adresovaný starostovi a místostarostovi, kterým poukazuje 
na celosvětovou hospodářskou krizi, sděluje, že v důsledku nedostatku 
zakázek má firma polovinu zaměstnanců na nucené dovolené či na 60% mzdě 
a nabízí městu provedení různých truhlářských prací v městských bytech; 
dále předesílá, že jinak vzhledem k popsané situaci nebude moci plnit závazky 
vůči městu – platba nájemného z nebytových prostor a zařízení v areálu 
Městský dvůr

* usnesení: rada konstatovala, že současná finanční situace města nedovoluje 
provádět neplánované a do schváleného rozpočtu nezahrnuté opravy a 
renovace, naopak, město musí trvat na naplňování příjmové stránky 
rozpočtu, aby v průběhu roku mohly být provedeny zastupitelstvem města 
schválené akce

- projednala nabídku Města Jilemnice, že v rámci rozšiřování služeb Czech-
Pointu a zřizování datových schránek,  zpracuje žádost na dotaci a vyhlásí 
výběrové řízení za obce ve svém regionu na technické dovybavení pracovišť 
na jednotlivých obcích



* usnesení: rada s tímto postupem a s podpisem smlouvy s městem Jilemnice 
souhlasí

- projednala opakovaně stížnost občanů Hradska na skládku ojetých 
pneumatik, která se zde již léta nachází na pozemku v majetku města poblíž 
tovární budovy

* usnesení: rada ukládá MěÚ naposledy dopisem do vlastních rukou vyzvat 
původce skládky pana Zdeňka Zunu k jejímu odstranění s termínem do 
30.6.2009, v opačném případě již přistoupí k sankcím

 

Úplnost a správnost potvrzují: Václav Nosek, v.r.
ing.Miroslav Kubát, v.r.


